

科目 Subject	S.2	
	A, B C	
英文 English	<p>Vocabulary: Units 1-2</p> <p>Reader: Three Adventures of Sherlock Holmes (pp 1-21)</p> <p>Grammar items: Units 1-2</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Comparative and superlative adjectives 2. Making comparisons 3. Conditional sentences about possible situation 4. Past continuous tense 5. Connectives of reason: <i>as, because and since</i> 6. Connective of result: <i>so, therefore and as a result</i> 	
中文 Chinese	<p>NCS: 校本單元及所有工作紙</p>	<p>CS: 單元一 《楊修之死》</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 《楊修之死》的內容和寫作技巧 2. 文言詞彙 3. 認識記敘人稱 4. 認識記敘的詳略 5. 分析文章的結構：過渡銜接（過渡句） <p>《風箏》</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 《風箏》的內容和寫作技巧 2. 認識記敘人稱 3. 認識記敘的詳略 4. 分析文章的結構：過渡銜接（過渡句）
數學 Maths	<p>Book 1A Chapter 5 Polynomials</p> <p>Section 5.1: Simplification of Expressions in Index Notation</p> <p>Section 5.2: Concepts of Polynomials</p> <p>Section 5.3: Addition and Subtraction</p> <p>Section 5.4: Multiplication</p> <p>Book 1B Chapter 10 Identities</p> <p>Section 10.1: Meaning of Identities</p> <p>Section 10.2: Difference of Two Squares</p>	
生活與社會 Life and Society	<p>All school-based materials in reference to textbook</p> <p>Topic 5: The rise of modern Europe. P. 30-51 (Journey through History: The rise of modern Europe, Aristo Educational Press Ltd)</p>	
中國歷史 Chinese History	<p>NCS: 亮點中國史英語頻道 English Channel 2 Unit 1: The Political Development of the Song Dynasty to The economic development of the Northern Song and Southern Song Dynasties (Book P. 10-25). Workbook and all supplementary worksheets</p>	<p>CS: 現代智趣中國歷史 1 五代十國的興替與政權的特色至宋室南 遷後的南方經濟與海外貿易 (P. 4-44) 所有習作和補充工作紙</p>

	included.	
科學 Science	Textbook 2A: Chapter 7 Living things and air Section 7.1-7.6 (P.1-75)	
伊斯蘭 Islam	Book 2 Sīrah (The Prophet's Life History) 1.1 Prophet Muhammad's activities as a young man 1.2 The Prophet's Marriage 1.3 The Incident of al-Hajar al-Aswad 1.4 The Cave of Hira and the First Revelation 1.5 Truthfulness	
Urdu	Unit 1: Khuda ki Tareef Unit 2: Mera Taaruf Unit 3: Pakistan Zindabad Urdu Writing book part 2 P.1-23	
普通話 Putonghua	所有課堂學習材料及工作紙	

— END —